



UZH Final Event

Program

Outlining Future Challenges of Cybersecurity – the CANVAS Results

In October 2019, the European CANVAS Project on ethical and legal challenges of cybersecurity will come to an end. In this final workshop at the University of Zurich, an overview of the main results of CANVAS will be provided as well as future research on cybersecurity in Zurich.

Date: Thursday, October 24, 16:00 to 18:15

Location: University of Zurich, main building: Room KOL-G-212 EV

Program

16:00 – 16:10	Introduction (Markus Christen, University of Zurich)
16:10 – 16:30	The CONCORDIA network (Burkhard Stiller, University of Zurich)
16:30 – 17:00	The CANVAS results (Markus Christen, University of Zurich)
17:00 – 17:20	Establishing global trust (Adrian Perrig, ETH Zurich)
17:20 – 17:40	Outlining future challenges for Switzerland (Reto Inversini, MELANI)
17:40 – 18:15	General discussion (including Florian Schütz, Federal Cyber Security Delegate and Eva May, Office of Economy and Labour of the Canton of Zurich)

The event is open for everybody; please send an e-mail to christen@ethik.uzh.ch if you will attend for planning purposes. Further information:

Künftige Herausforderungen der Cybersicherheit - die CANVAS-Ergebnisse

Im Oktober 2019 endet das europäische CANVAS-Projekt zu ethischen und rechtlichen Herausforderungen der Cybersicherheit. In diesem Abschlussworkshop an der Universität Zürich wird ein Überblick über die wichtigsten Ergebnisse von CANVAS sowie über zukünftige Forschungen zur Cybersicherheit in Zürich gegeben.

Datum: Donnerstag, 24. Oktober, 16:00 bis 18:15 Uhr

Ort: Universität Zürich, Hauptgebäude: Raum KOL-G-212 EV

Programm

16:00 – 16:10	Einführung (Markus Christen, Universität Zürich)
16:10 – 16:30	Das CONCORDIA Netzwerk (Burkhard Stiller, Universität Zürich)
16:30 – 17:00	Die CANVAS Ergebnisse (Markus Christen, Universität Zürich)
17:00 – 17:20	Globales Vertrauen aufbauen (Adrian Perrig, ETH Zürich)
17:20 – 17:40	Künftige Herausforderungen für die Schweiz (Reto Inversini, MELANI)
17:40 – 18:15	Allgemeine Diskussion (mit Florian Schütz, Delegierter für Cybersicherheit des Bundes und Eva May, Amt für Wirtschaft und Arbeit des Kantons Zürich)

Die Veranstaltung ist für alle offen; bitte senden Sie für Planungszwecke eine E-Mail an christen@ethik.uzh.ch, wenn Sie teilnehmen wollen.